

TABLE OF CONTENTS

目 录

鲨鱼繁殖生物学的研究进展 Advances in Reproductive Biology of <i>Triops</i>	
郑文静, 姜玉声.....	61
海藻酸的功能化改性 Functional Modifications of Alginic Acid	
秦益民, 杨宇民, 张德蒙, 宋福来, 赵丽丽, 申培丽.....	67
惠州大亚湾海绵动物水质净化能力初探 Preliminary Study on Seawater Purification Ability of Sponge Animals in Daya Bay, Huizhou	
肖思巧, 陈冰玲, 王军星, 廖诗杰, 杨小平.....	76
石油充注对成岩作用影响的研究现状 A Review of the Effect of Oil Emplacement on Diagenesis	
宋子学.....	83
三门海滩岩基本特征及保护对策初探 A Preliminary Study on the Basic Characteristics and Protection Measures of Sanmen Beach Rock	
赵庆英, 任典挺, 吕兑安, 于淼, 徐晔, 舒红锁, 张军.....	91
南极洲地名管理机制与命名发展态势分析 Analysis on the Management Mechanism and Development Situation of Antarctica's Place Naming	
王子珂, 张连伟, 李艳雯, 郭灿文, 邢喆, 曹磊.....	100
复合微生态制剂对盘锦稻蟹种养田水质和细菌群落的影响 Effects of Composite Microecological Preparations on Water Quality and Bacterial Community in Rice Crab Cultivation Fields of Panjin Rice	
吴元浩, 姜玉声, 马悦欣, 常尚龙, 杜世瀛, 窦海琪, 张冰倩, 包鹏云.....	118
象山近海表层沉积物特征及成因 Characteristics and Sedimentary Origin of the Surface Sediment in the Xiangshan Offshore Area	
李金铎, 余海俊.....	130